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Nr. 223 BRIEF VAN DE MINISTER VAN JUSTITIE

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal

Den Haag, 10 juni 2008

Mede namens de minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties
voldoe ik graag aan het verzoek van het lid Azough (Groen Links) om een
schriftelijke reactie op de oproep van de voorzitter van de Nederlandse
Politie Bond om softdrugs te legaliseren en harddrugs gecontroleerd te
verstrekken.

Zoals ik reeds op de vragen van het lid Van der Ham (D66) over hetzelfde
onderwerp heb geantwoord (Aanhangsel der Handelingen, vergaderjaar
2007–2008, nr. 2534) is uit wetenschappelijk juridisch onderzoek1 gebleken
dat de internationale drugsverdragen geen ruimte bieden om de door de
scheidend voorzitter van de politiebond NPB gedane oproep te realiseren.

Ten aanzien van de suggestie van de scheidend voorzitter van de Neder-
landse Politie Bond om harddrugs gecontroleerd te verstrekken, merk ik
op dat de medische behandeling met heroïne van een beperkt aantal
chronisch opiaatverslaafden in Nederland het enige voorbeeld is van
gecontroleerde verstrekking van harddrugs. De regering heeft geen voor-
nemens om de behandeling van verslaafden met andere harddrugs moge-
lijk te maken.

De minister van Justitie,
E. M. H. Hirsch Ballin
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1 Tweede Kamer 2005–2006, Kamerstuk
24 077, nr. 175 met bijlage.
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